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P r o t o k ó ł  Nr II/2010

z sesji Rady Gminy Kotlin odbytej w dniu 13 grudnia 2010r. w godz. od 1100 do 1200

   I. Otwarcie.
           Otwarcia II sesji Rady Gminy  Kotlin dokonał Przewodniczący Rady Czesław
Moch witając: Wójta Gminy Walentego Kwaśniewskiego, nowo wybranego Wójta Gminy
Mirosława Paterczyka, Skarbnika  Gminy  Irenę Antczak, członków Gminnej Komisji
Wyborczej w Kotlinie z jej Przewodniczącym Janem Śpitalniakiem, sołtysów, harcerzy 11
Drużyny Harcerskiej  im. Jana Pawła II z Gimnazjum w Kotlinie oraz redaktora Gazety
Jarocińskiej Elżbietę Rzepczyk  i przybyłych w trakcie sesji Starostę Jarocińskiego
Mikołaja Szymczaka i  członka Zarządu Powiatu Przemysława Musielaka.
Przewodniczący Rady stwierdził kworum, bowiem w sesji uczestniczyło 14 radnych.
Listy obecności radnych, sołtysów i członków GKW  stanowią załączniki do protokołu.

 II. Przedstawienie porządku obrad.
           Przewodniczący Rady pytał - czy są wnioski o zmianę porządku obrad przesłanego
radnym w zawiadomieniu o sesji?
Radni nie zgłosili wniosków o zmianę porządku obrad.
Przedstawiony porządek obrad:
1. Otwarcie.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Wręczenie wybranemu Wójtowi zaświadczenia o wyborze na Wójta Gminy.
4. Podjęcie uchwały w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego.
5. Złożenie ślubowania przez Wójta Gminy.
6. Przyjęcie protokołu z I sesji Rady Gminy.
7. Interpelacje i zapytania radnych.
8. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie:

- wynagrodzenia Wójta Gminy,
- ustalenia składów osobowych komisji Rady,
- ustanowienia przedstawiciela Gminy w Stowarzyszeniu Gmin i Powiatów

Wielkopolski.
9. Wolne głosy i wnioski.
10. Zamknięcie obrad.

ad.3 Wręczenie wybranemu Wójtowi zaświadczenia o wyborze na Wójta Gminy.
             Wręczenia wybranemu Wójtowi zaświadczenia po odczytaniu jego treści dokonał
Przewodniczący Gminnej Komisji Wyborczej w Kotlinie Jan Śpitalniak.

ad.4  Podjęcie uchwały w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego.
              Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie wygaśnięcia mandatu
radnego Mirosława Paterczyka w okręgu  wyborczym Nr 2 z listy Nr 23  KWW "NOWA
GMINA" wskutek wyboru na Wójta Gminy Kotlin w dniu 5 grudnia 2010r.
Uchwała Nr II/5/2010  w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego podjęta została
jednogłośnie 14 głosami "za".
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

 ad.5 Złożenie ślubowania przez Wójta Gminy.
           Przewodniczący Rady poprosił nowo wybranego Wójta Gminy Mirosława
Paterczyka o złożenie ślubowania.
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Wójt Gminy złożył ślubowanie o następującej treści :" Obejmując urząd Wójta Gminy ,
uroczyście ślubuję, że dochowam wierności prawu, a powierzony mi urząd
sprawować będę tylko dla dobra publicznego i pomyślności mieszkańców gminy. Tak
mi dopomóż Bóg".
Po złożonym ślubowaniu Przewodniczący Rady zwracając się  do Wójta powiedział, że
składając ślubowanie tym samym Wójt rozpoczął pełnienie  jakże zaszczytnej, a zarazem
odpowiedzialnej funkcji Wójta Gminy.
Przewodniczący złożył raz jeszcze serdeczne gratulacje z tytułu wyboru na Wójta  oraz
życzył wielu wytrwałości i wielu sił dla pełnienia tej służby dla społeczeństwa naszej
gminy.
Gratulacje  i życzenia  nowo wybranemu Wójtowi złożyli  radni, sołtysi, członkowie GKW
oraz harcerze.
Następnie gratulacje Wójtowi złożył Wójt Gminy Walenty Kwaśniewski  podkreślając, że
Wójt Paterczyk jest  drugim  w kolejności Wójtem Gminy Kotlin.
Wójt Kwaśniewski poinformował, że w dniu wczorajszym minęło 20,5 roku sprawowania
przez Niego  urzędu Wójta.
Dalej mówił, że różnica między wójtami Kotlina, to różnica jednego pokolenia.
Wójt Kwaśniewski mówił, że Wójt Paterczyk na dzień dzisiejszy nie wie co Go jeszcze
czeka, natomiast On wie co przez 20 lat potrafi się zdarzyć. Społeczeństwo powiedziało, że
chce Wójta na 20 lat, bowiem Kotlin lubi stabilizację i  jeżeli Wójt będzie miał pomoc ze
strony radnych, to może się to spełnić.  Wójt Kwaśniewski zaznaczył, że nie jest wrogiem
Wójta  Paterczyka i  zapewniał, że jeżeli Wójt  w razie potrzeby będzie chciał pomocy,
czy rady z Jego strony, to  jej udzieli, informując, przy tym, że stary Wójt i nowy Wójt
mieszka przy tej samej ulicy.
Wójt Gminy Mirosław Paterczyk życzył sobie i radnym owocnej pracy przez najbliższe
cztery lata.

 ad.6 Przyjęcie protokołu z I sesji Rady Gminy.
              Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Jolanta Urbaniak przedstawiła pozytywną
opinię o protokole z I sesji informując, że zawiera prawidłowy zapis obrad, wnosząc o jego
przyjęcie.
Protokół przyjęty został 14 głosami "za".

 ad.7 Interpelacje i zapytania radnych.
              Interpelacje i zapytania zgłosili:
Radny Bogdan Pacholak pytając - czy w budżecie Gminy jest dosyć środków na
odśnieżanie?
Radny Jerzy Szymczak  zgłosił interpelację w sprawie odśnieżania, mówiąc, aby nie była
to improwizacja tylko faktycznie odśnieżanie.
Radny wnioskował o dostarczenie piasku  w odpowiednie miejsca, aby można posypać
chodniki w razie gołoledzi.

 ad.8 Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał.
           Przewodniczący  Rady odczytał projekty uchwał, poddając je pod głosowanie:
1) w sprawie wynagrodzenia Wójta  Gminy.

Uchwała Nr II/6/2010 podjęta została jednogłośnie 14 głosami "za".
Ustalone przez Radę wynagrodzenie:
- wynagrodzenie zasadnicze - 4.800,- zł,
- dodatek funkcyjny - 1.500,- zł,

 



3

- dodatek specjalny w wysokości 20% wynagrodzenia zasadniczego i dodatku
funkcyjnego  - 1.260,- zł,

- dodatek za wieloletnia pracę w wysokości 11%  wynagrodzenia zasadniczego tj.
528,- zł.

2) w sprawie ustalenia składów osobowych komisji Rady Gminy.
Uchwała Nr II/7/2010 podjęta została 13 głosami "za, przy 1 głosie "wstrzymującym"
radnego Krzysztofa Szyszki.

      Rada ustaliła składy osobowe komisji zgodnie ze złożonymi przez radnych
      deklaracjami  pracy w poszczególnych komisjach.
      Skład Komisji Planu Gospodarczego, Budżetu i Finansów:

1) Józefiak Dariusz,
2) Smoliński Czesław,
3) Szyszka Krzysztof,
4) Warmuz Grzegorz,
5) Wodniczak Zdzisław.
Skład Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony
Przeciwpożarowej:
1) Moch Czesław,
2) Pacholak Bogdan,
3) Skowron Maciej,
4) Szymczak Jerzy,
5) Szymczak Szczepan,
6) Taczała Stefan,
7) Twardowski Mirosław,
8) Urbaniak Jolanta,
9) Wałkiewicz Radosław.

3) w sprawie ustanowienia przedstawiciela Gminy do Stowarzyszenia Gmin i Powiatów
Wielkopolski.
Uchwała nr II/8/2010 podjęta została jednogłośnie 14 głosami "za".
Przedstawicielem Gminy w Stowarzyszeniu Rada Gminy ustanowiła Wójta Gminy
Mirosława Paterczyka.

Podjęte uchwały stanowią załączniki do protokołu.

   ad.9 Wolne głosy i wnioski.
            Wnioski zgłosili:
Przewodniczący Rady  wnioskując o oznakowanie drogi Kotlin - Sucha przez ustawienie
słupków ostrzegawczych ograniczających skraj jezdni. Jadąc tą drogą wieczorem bądź
przy najmniejszej mgle odnosi się wrażenie, że jedzie się polem - mówił Przewodniczący.
Radny Zdzisław Wodniczak  wnioskował o zwrócenie uwagi na sprzęt jakim odśnieżane
są  drogi powiatowe, bowiem nieporozumieniem  zdaniem radnego jest kierowanie do
odśnieżania ciągnika "60". Kierowca jadący takim ciągnikiem przez miejscowość
Twardów jechał z podniesionym pługiem mówiąc, że jedzie kontrolować, a nie odśnieżać.
Radny Wodniczak wnioskował o posypywanie jezdni na skrzyżowaniach i podjazdach w
razie gołoledzi.
Radny Bodgan Pacholak  wnioskował o zwrócenie większej uwagi na jakość pracy przy
modernizacji dróg, dając przykład drogi powiatowej Sławoszew - Racendów -
Wysogotówek - Wola Książęca, której wykonanie radny ocenił negatywnie.
Radny Krzysztof Szyszka mówił, że nie będzie poruszał spraw gospodarczych, bo jest to
okres już przedświąteczny i będzie jeszcze na to czas, a odniesie się do tego wszystkiego
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co stało się w okresie ostatnich dwóch tygodni. Radny mówi, że musi to zrobić, bo będzie
mu się odbijało czkawką przez  najbliższe cztery lata  tej kadencji.
Dalej radny Szyszka mówił, że złożono dzisiaj Wójtowi bardzo serdeczne  i szczere
życzenia  na początek nowej drogi wójtowania. Radny mówił, że musi to skomentować,
przypominając o wyborze Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Rady oraz o
powołaniu składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady. Zdaniem radnego wyszło to
trochę nieładnie  - jak określił.
Zwracając się do Przewodniczącego Rady radny Szyszka powiedział, że zgłaszając 3
radnych do Komisji Rewizyjnej z dwóch komitetów wyborczych , Przewodniczący
zapomniał całkowicie  o trzecim komitecie wyborczym.
Radny przypomniał, że ustawa o samorządzie gminnym mówi, że w skład komisji
rewizyjnej wchodzą przedstawiciele wszystkich  klubów i pomimo, że radni nie utworzyli
klubów, to w skład tej komisji powinni wejść przedstawiciele wszystkich komitetów
wyborczych i nie chodzi tu o władzę lecz o to, że zachwiana została reprezentacja.
Radny Szyszka uważał, że może ma złe odczucie ale chyba zależało komuś żeby pokazać
kto tu rządzi.
Dalej radny Szyszka  mówił, że nie chciałby, aby zaraz na początku kadencji Rada w ten
sposób dzieliła się. Wójt jest nowym Wójtem i jeżeli nie będzie współpracy wszystkich
radnych, to On uczula na to żeby w ten sposób nie podchodzić i widzieć wszystkich
radnych, niekoniecznie tych co po prostu mają  jeden głos więcej.
Do wystąpienia radnego Szyszki  ustosunkował się Przewodniczący Rady mówiąc, że za
wszelką cenę chce uniknąć wszelkiej polemiki, niemniej jednak z pełną świadomością
podał dwie kandydatury  do czego był upoważniony. Przewodniczący uważał, że byłoby
dużym nietaktem gdyby  podał kandydaturę z " waszej grupy" - jak określił, z której mieli
pełne prawo podać kandydata. Przewodniczący powiedział, że o tej sprawie mogą
porozmawiać w innej dyskusji, a nie  na dzisiejszej sesji, która jest sesją szczególna,
wyjątkową, a do tematu tego należy powrócić i porozmawiać.
Sołtys Magnuszewic Maria Łuczak mówiąc, że rok ten jest dla niej pechowy osobiście i
pechowy jako dla osoby pełniącej funkcje sołtysa drugą kadencję. Sołtys przypomniała, że
fundusz sołecki przypadający sołectwu Magnuszewice nie był mały ale przy jego
przeznaczeniu  zabrakło jednomyślności wśród mieszkańców sołectwa. Jedni byli za sceną,
inni za placem zabaw dla dzieci. Umówiono się z wykonawcą co do budowy sceny ,
jednak okazało się, że wykonawca nie może tego wykonać, bowiem nie może na to dać
atestu. Sołtys posiada obecnie ofertę firmy, która wykona scenę z atestem ale dopiero w
drugim tygodniu stycznia 2011r.  Sołtys zwróciła się do Wójta, aby jeżeli jest to możliwe
uratować środki funduszu sołeckiego.
            Następnie głos zabrał Starosta Jarociński Mikołaj Szymczak   gratulując wyboru
Wójtowi Gminy, Przewodniczącemu Rady i wszystkim radnym, które to stanowiska
uważał będą  sprawować dla dobra mieszkańców gminy Kotlin.
Starosta mówił, że życzeń było dużo, przede wszystkim są życzenia od mieszkańców, aby
wykonywać dla nich ten mandat. W wystąpieniach radnych natomiast pokłoniły się sprawy
współpracy Starostwa Powiatowego i Gminy.  Starosta uważał, że współpraca ta będzie i
należy słuchać sygnałów, które zgłaszane są na sesjach.
Co do odśnieżania Starosta powiedział, że te drogi, które są czarne, to są czarne, a te które
są białe pozostaną  białe przy tej pogodzie.  Nic się nie zrobi  na drogach gminnych, czy
powiatowych, bo nikt nie będzie odkuwał lodu.  To co się stało po dwóch dniach opadów
deszczu i śniegu, tego nikt nie jest w stanie zrobić. Taki jest  klimat i mówi się trudno.
Starosta prosił o cierpliwość i zapewniał, że z uwagą przyjmował będzie wszystkie
sygnały, co  jest źle robione i co należy poprawiać.
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Zwracając się do Wójta Gminy Starosta powiedział, że  liczy na współpracę przez te 4 lata
i  ma nadzieję, że współpraca ta będzie układała się dobrze.
Sołtys Twardowa Marian Żurek wnioskował o powrót do dobrego zwyczaju tj. do tego,
aby osoby odśnieżające zgłaszały się u sołtysa lub radnego, aby wiedzieć które drogi są
odśnieżone, a które nie. Na dzień dzisiejszy pługi są za wąskie. Przy odśnieżaniu na
skrzyżowaniu pozostaje trójkąt i  samochody ciężarowe rozjeżdżają śnieg, co stanowi
utrudnienie dla samochodów osobowych.
Sołtys Żurek wnioskował o posypywanie żwirem podjazdów już o godz. 4 rano.
Sołtys wskazywał na drogę powiatową z Twardowa do drogi Kotlin-Racendów, która jest
często pomijana przy odśnieżaniu.
Radny Bogdan Pacholak zabierając głos powiedział, że radni nie chcą czarnej jezdni, chcą
tylko drogi przejazdowej.

ad.10  Zamknięcie obrad.
           Przewodniczący Rady powiedział, że na początku dzisiejszej sesji byliśmy
świadkami przyjęcia obowiązków i pełnienia funkcji Wójta przez nowo wybranego Wójta.
Tak się składa, że aby ktoś mógł przyjąć  jakieś obowiązki, to ktoś ustępuje. To Wójt
Kwaśniewski po raz ostatni pełnił tę funkcję do godz. 1115.
Przewodniczący Rady w imieniu Rady i wszystkich obecnych na sesji serdecznie za
wszystko Wójtowi Kwaśniewskiemu podziękował. Przewodniczący mówił, że całe swoje
życie  zawodowe Wójt poświęcił służbie temu społeczeństwu. Za trud, wysiłek, za pracę i
za współpracę, za wszystko co zrobił  dla tej gminy  należą się szczególne słowa uznania.
Przewodniczący mówił, że gdyby przyszło wymienić wszystkie inwestycje jakie
zrealizowano w tych pięciu kadencjach, to było by ich ponad 200 i uważał, że możemy i
powinniśmy wszyscy bez podziału bardzo, bardzo serdecznie za wszystko podziękować.
Następnie delegacje radnych i sołtysów  wręczyły Wójtowi Kwaśniewskiemu wiązanki
kwiatów i upominki.
Wójt dziękując za życzenia , kwiaty i upominki powiedział, że bardzo się cieszy, że nie
jest to ostanie pożegnanie, tylko pożegnanie człowieka odchodzącego w stan zawodowego
spoczynku.
Wójt przyznał , że zastanawiał się jak będzie żegnany, bowiem 40 lat temu nikt nie witał
Go kwiatami. Dalej mówił, że przez ten okres nastąpiła jedna rzecz  smutna, minęło jedno
pokolenie.
Wójt mówił, że od jakiegoś czasu nie mógł się doczekać momentu gdy już nic nie będzie
musiał. Z jednej strony są naciski społeczne i musi, a z drugiej ma prawo nie zawsze
pasujące do życia i też musi przestrzegając prawa.
Po 20,5 roku, po 7492 dniach pełnienia funkcji Wójta, po 10500 dniach pełnienia  funkcji
szefa Gminy, wliczając okres sprawowania funkcji naczelnika gminy człowiek może być
zmęczony, choć niektórzy się dziwili dlaczego na 13 miesięcy przed ukończeniem 65 lat
życia Wójt odchodzi - mówił Wójt.
Wójt przyznał, że postanowił skorzystać z tego co zafundowali rządzący tj. nabycia o 5 lat
wcześniej prawa do emerytury.
Wójt podziękował za współpracę radnym wszystkich kadencji oraz sołtysom, którzy byli w
okresie kiedy Wójt był szefem tej Gminy.
Wójt przyznał, że nie obrażał się na ludzi ale tego trzeba się nauczyć. Nie obrażał się na
ludzi, którzy mieli inne poglądy lub inne spojrzenie na spraw.
Wójt przypuszczał, że będzie bardzo dobrze w tej kadencji mimo, że próbowano sobie
słownie prowadzić jakieś gierki. Wójt przestrzegał przed tym, aby nie mierzyć ludzi po
tym co ktoś mówi, tylko po tym co ktoś robi. Ta Rada głosowała jednogłośnie za
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wszystkim, a 4 lata nad jedną uchwałą było inne głosowanie - mówił Wójt, kierując te
słowa do radnego Szyszki, który zgodził się z tym, co mówił Wójt.
Wójt uważał, że Rada jest na dobrej drodze żeby z nowym Wójtem dobrze współpracować
i tego Wójt życzył i Radzie i Wójtowi.
Dziękując raz jeszcze za życzenia Wójt prosił, aby zapraszać Go na sesje Rady jako
radnego powiatowego.
Odchodzącemu Wójtowi Kwaśniewskiemu  życzenia złożył  Wójt Paterczyk, wręczając
Mu wiązankę kwiatów. Natomiast Wójt Kwaśniewski wręczył nowo wybranemu Wójtowi
klucze od  drzwi wejściowych  do Urzędu Gminy.
Wójt Kwaśniewski powiedział, że Wójt Paterczyk powtarza Jego drogę z agronoma do
Wójta.
Życzenia Wójtowi Kwaśniewskiemu złożyli również obecni Starosta Jarociński i Członek
Zarządu Powiatu.
Wójt powiedział, że w Radzie Powiatu będzie radnym opozycyjnym. Wójt dalej mówił, że
jeżeli w Kotlinie od 20 lat mówi się, że potrzebny jest kawałek drogi powiatowej
pomiędzy dwiema drogami powiatowymi, to ludzie wiedzą co mówią i należy to zadanie w
pierwszej kolejności zrealizować. Natomiast w poprzedniej kadencji Powiat urządził sobie
wycieczkę i po przewiezieniu ich taką  drogą powiedziano, że jest to droga do zajęcy, a
przecież autostrada też idzie przez las, między polami, a nie przez miasto.
            Następnie Przewodniczący prosił Wójtów o przejście po sesji  do biura Wójta, o co
prosili pracownicy Urzędu Gminy.
            Dziękując wszystkim za udział w sesji Przewodniczący Rady zamknął II sesję
Rady Gminy Kotlin.

Protokółowała: Paterczyk K.                                      Komisja Rewizyjna:

                                               1. Przewodnicząca Jolanta Urbaniak  - ....................................

                                               2. Członek Czesław Smoliński           - ....................................

                                               3. Członek Mirosław Twardowski     - ...................................

 


